
Zápisnica 

zo zasadnutia komisie ochrany verejného poriadku, bezpečnosti a dopravy 

konaného dňa 22. 02. 2019 

 

Prítomní: JUDr. Ján Pčola 

  Peter Vološin 

  Ing. Rudolf Citriak 

  Ing. Štefan Čopík 

  Dušan Jankaj 

  Michal Latta 

   

Ospravedlnený: Mgr. Stanislav Jún 

Bc. Viliam Latta 

    

Garantka: Monika Paľovčíková 

 

Prizvaný: JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb 

       

Program:  
1. Otvorenie 

2. Návrh Doplnku č. 3 k VZN mesta Snina č. 119/2013 

3. Prerokovanie žiadosti - R. Petrík, Snina 

4. Prerokovanie žiadosti - A. Kováčová, Pichne 

5. Prerokovanie žiadosti - Revital Plus, s. r. o., Snina 

6. Prerokovanie žiadosti - K. Korpová, Snina 

7. Prerokovanie žiadosti - J. Pavlík, Snina 

8. Rôzne 

9. Záver 

 

1. Otvorenie 

 

Zasadnutie komisie otvoril a viedol JUDr. Ján Pčola, predseda komisie.  

 

 

2. Návrh Doplnku č. 3 k VZN mesta Snina č. 119/2013 

 

Návrh na uznesenie: 

Komisia ochrany verejného poriadku bezpečnosti a dopravy odporúča MsZ v Snine schváliť 

Doplnok č. 3 k VZN mesta Snina č. 119/2013 o určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú 

úhradu nákladov spojených s činnosťou škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti 

mesta Snina. 

 

Hlasovanie:   

za: 6       proti: 0      zdržal sa: 0 

 

Komisia OVP, B a D schválila 

uznesenie č. 3/2019 
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3. Prerokovanie žiadosti - R. Petrík, Snina 

 

Pán Petrík býva na Ul. xxxx, ktorá je jednosmernou miestnou komunikáciou v šírke cca 3 m. 

O osadenie ZDZ a to B33- zákaz státia a B34-zákaz zastavenia žiada z dôvodu, že sused, ktorý býva 

oproti jeho domu, parkuje nákladné motorové vozidlo na ceste a tým vytvára prekážku v cestnej 

premávke z dôvodu úzkej cesty. Pán Petrík sa svojím autom len veľmi ťažko dostane do svojho dvora 

a pokiaľ susedove auto stojí na miestnej komunikácii,  z dvora sa na cestu už nedostane. Jeho 

upozornenia sused ignoroval a preto je p. Petrík nútený parkovať svoje vozidlo na Hámorskej ulici, 

kde sa vystavuje situácii, že môže dôjsť k dopravnej nehode.  

 

JUDr. Ján Paľovčík - oddelenie právne, správy majetku a služieb vzhľadom na objektívne 

posúdenie predmetnej žiadosti navrhuje k žiadosti p. Petríka výjazdové zasadnutie komisie. K danej 

žiadosti je potrebné aj vyjadrenie Okresného dopravného inšpektorátu Humenné. 

 

Návrh na uznesenie: 

Komisia ochrany verejného poriadku bezpečnosti a dopravy odporúča odložiť žiadosť p. 

Richarda Petríka na výjazdové zasadnutie komisie.  

 

Hlasovanie:   

za: 6       proti: 0      zdržal sa: 0 

 

Komisia OVP, B a D schválila 

uznesenie č. 4/2019 

 

 

4. Prerokovanie žiadosti - A. Kováčová, Pichne 

 

P. A. Kováčová písomnou žiadosťou požiadala o pridelenie vyhradeného parkovacieho miesta 

v areáli Nemocnice Snina, s. r. o., za budovou polikliniky, kde má v prenájme priestory pre prevádzku 

„Pedikúra a masérske služby“. Prevádzku má otvorenú od pondelka do piatka od 07.00 hod. do 17.00 

hod. a v prípade objednávok aj v sobotu. Nakoľko býva v obci Pichne, denne do práce dochádza 

autom a nakoľko v areáli Nemocnice neparkujú len autá, ktoré majú vydané asistenčné karty, teda 

zamestnanci nemocnice, ale aj iní návštevníci nemocnice, mnohokrát nemá kde zaparkovať. Z tohto 

dôvodu žiada o vyhradené parkovisko pre svoje osobné motorové vozidlo s ŠPZ: SV292BH 

s vyhradenou dobou parkovania v čase od 07.00 hod. do 17.00 hod. Náklady na zriadenie DZ bude 

znášať žiadateľka.  

 

JUDr. Ján Paľovčík - oddelenie právne, správy majetku a služieb neodporúča  prideliť  

vyhradené parkovacie miesto v areáli nemocnice, v areáli nemocnice je vo všeobecnosti nedostatok 

parkovacích miest a nemohli by sme uspokojiť všetkých žiadateľov. Zatiaľ boli týmto spôsobom 

riešení iba dvaja žiadatelia. Predmetné stanovisko je v súlade so stanoviskom konateľa nemocnice, 

ktoré sme dostali po prerokovaní tejto a obdobných žiadostí s konateľom Nemocnice Snina, s. r. o. 

Keďže v areáli nemocnice je vo všeobecnosti nedostatok parkovacích miest a parkovanie je nutné 

spolu s konateľom nemocnice, ostatnými vlastníkmi prevádzok, ale tiež taxikármi riešiť komplexne.  

 

Návrh na uznesenie: 

Komisia ochrany verejného poriadku bezpečnosti a dopravy odporúča odložiť žiadosť                     

p. Anny Kováčovej na výjazdové zasadnutie komisie.  

 

Hlasovanie:   

za: 6       proti: 0      zdržal sa: 0 
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Komisia OVP, B a D schválila 

uznesenie č. 5/2019 

 

 

5. Prerokovanie žiadosti - Revital Plus, s. r. o., Snina 

 

Žiadateľ dvoma písomnými žiadosťami požiadal o pridelenie vyhradených parkovacích miest 

v areáli Nemocnice Snina, s. r. o., za budovou polikliniky, kde má vlastné priestory lekárne. Jedná sa 

o obdobnú žiadosť,  ako predchádzajúci materiál a v podstate potvrdzuje to, že ďalším schvaľovaním 

vyhradených parkovacích miest sa skutočne spustí lavína takýchto žiadostí.  

 

JUDr. Ján Paľovčík - oddelenie právne, správy majetku a služieb neodporúča  vyhovieť týmto 

žiadostiam, v areáli nemocnice je vo všeobecnosti nedostatok parkovacích miest a parkovanie je 

nutné spolu s konateľom nemocnice, ostatnými vlastníkmi prevádzok, ale tiež taxikármi riešiť 

komplexne. 

 

Návrh na uznesenie: 

Komisia ochrany verejného poriadku bezpečnosti a dopravy odporúča odložiť žiadosť                     

spoločnosti Revital Plus, s. r. o., Snina  na výjazdové zasadnutie komisie.  

 

Hlasovanie:   

za: 6       proti: 0      zdržal sa: 0 

 

Komisia OVP, B a D schválila 

uznesenie č. 6/2019 

 

 

6. Prerokovanie žiadosti - K. Korpová, Snina 

 

Žiadateľka ako osoba ZŤP-S požiadala o vyhradené parkovacie miesto.  

 

JUDr. Ján Paľovčík – oddelenie právne, správy majetku a služieb odporúča žiadosti žiadateľky 

vyhovieť. Žiadateľka preukázala a doložila všetky požadované listiny v zmysle VZN, súhlasí 

s úhradou nákladov spojených s osadením dopravného značenia. Celú žiadosť, nakoľko ide 

o informácie, ktoré nie je možné zverejniť, boli predložené členom komisie k nahliadnutiu na 

rokovaní komisie. Parkovacie miesto je pre vozičkára, preto musí byť širšie ako bežné parkovacie 

miesto.  

 

Návrh na uznesenie: 

Komisia ochrany verejného poriadku bezpečnosti a dopravy súhlasí so zriadením vyhradeného 

parkovacieho miesta pre p. Kristínu Korpovú v zmysle jej žiadosti. Keďže ide o zriadenie 

parkovacieho miesta pre vozičkára, bude širšie ako bežné parkovacie miesto.  

 

Hlasovanie:   

za: 6       proti: 0      zdržal sa: 0 

 

Komisia OVP, B a D schválila 

uznesenie č. 7/2019 
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7. Prerokovanie žiadosti - J. Pavlík, Snina 

 

Žiadateľ ako osoba ZŤP-S požiadal o vyhradené parkovacie miesto.  

 

JUDr. Ján Paľovčík – oddelenie právne, správy majetku a služieb odporúča žiadosti žiadateľa 

vyhovieť. Žiadateľ preukázal a doložil všetky v zmysle VZN požadované listiny. Celú žiadosť 

nakoľko ide o informácie, ktoré nie je možné zverejniť, boli predložené členom komisie 

k nahliadnutiu na rokovaní komisie. 

 

Návrh na uznesenie: 

Komisia ochrany verejného poriadku bezpečnosti a dopravy súhlasí so zriadením vyhradeného 

parkovacieho miesta pre p. Jána Pavlíka v zmysle jej žiadosti. 

 

Hlasovanie:   

za: 6       proti: 0      zdržal sa: 0 

 

Komisia OVP, B a D schválila 

uznesenie č. 8/2019 

 

8. Rôzne 

 

JUDr. Ján Paľovčík – informoval členov komisie, že žiadosť p. Štofirovej ohľadom zámeny 

pozemkov bola predložená na zasadnutí MsR dňa 21. 02. 2019. Mestská rada neodporučila žiadosti 

vyhovieť. P. Štofirovej bude zaslaná odpoveď spolu s fotokópiou uznesenia.  

 

Peter Vološin – informoval o dôvodoch, prečo mestská rada neodporučila žiadosti vyhovieť.  

 

Členovia komisie sa uzhodli na tom, že reklamná tabuľa p. Kapráľa, ktorá je pri moste do RO 

Rybníky je príliš nízko a bolo by vhodné ju dvihnúť vyššie. Bráni dobrému výhľadu na hlavnú cestu.  

 

Návrh na uznesenie: 

Komisia ochrany verejného poriadku bezpečnosti a dopravy odporúča dvihnutie reklamnej 

tabule p. Kapráľa, ktorá je pri moste do RO Rybníky a bráni dobrému výhľadu na hlavnú cestu. 

 

Hlasovanie:   

za: 6       proti: 0      zdržal sa: 0 

 

Komisia OVP, B a D schválila 

uznesenie č. 9/2019 

 

9. Záver 

 

Zasadnutie komisie ukončil predseda komisie, JUDr. Ján Pčola.  

 

Snina 22. 02. 2019 

 

 

    JUDr. Ján Pčola 

                                                                                                                                    predseda komisie 

 

Zapísala:  Monika Paľovčíková, garantka komisie  
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U Z N E S E N I E 

Komisie OVP, B a D 

zo dňa 22. 02. 2019, číslo: 3/2019 

 

 

 

K bodu: Návrh Doplnku č. 3 k VZN mesta Snina č. 119/2013 

 

Komisia ochrany verejného poriadku bezpečnosti a dopravy  

 

odporúča 
 

MsZ v Snine schváliť Doplnok č. 3 k VZN mesta Snina č. 119/2013 o určení výšky mesačného 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov spojených s činnosťou škôl a školských zariadení 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Snina. 

 

 

 

 

 

   JUDr. Ján Pčola 

                                                                                                                                    predseda komisie 

 

 

 

 

 

 

U Z N E S E N I E 

Komisie OVP, B a D 

zo dňa 22 02. 2019, číslo: 4/2019 

 

 

 

K bodu: Prerokovanie žiadosti - R. Petrík, Snina 

  

 

Komisia ochrany verejného poriadku bezpečnosti a dopravy  

 

odporúča 
 

odložiť žiadosť p. Richarda Petríka na výjazdové zasadnutie komisie.  

 

 

   JUDr. Ján Pčola 

                                                                                                                                predseda komisie 
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U Z N E S E N I E 

Komisie OVP, B a D 

zo dňa 22 02. 2019, číslo: 5/2019 

 

 

 

K bodu: Prerokovanie žiadosti - A. Kováčová, Pichne 

  

 

Komisia ochrany verejného poriadku bezpečnosti a dopravy  

 

odporúča 
 

odložiť žiadosť p. Anny Kováčovej na výjazdové zasadnutie komisie.  

 

 

   JUDr. Ján Pčola 

                                                                                                                                    predseda komisie 

 

 

 

 

 

 

 

U Z N E S E N I E 

Komisie OVP, B a D 

zo dňa 22 02. 2019, číslo: 6/2019 

 

 

 

K bodu: Prerokovanie žiadosti - Revital Plus, s. r. o., Snina 

  

 

Komisia ochrany verejného poriadku bezpečnosti a dopravy  

 

odporúča 
 

odložiť žiadosť spoločnosti Revital Plus, s. r. o., Snina  na výjazdové zasadnutie komisie.  

 

 

   JUDr. Ján Pčola 

                                                                                                                                    predseda komisie 
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U Z N E S E N I E 

Komisie OVP, B a D 

zo dňa 22 02. 2019, číslo: 7/2019 

 

 

 

K bodu: Prerokovanie žiadosti – K. Korpová, Snina 

 

  

 

Komisia ochrany verejného poriadku bezpečnosti a dopravy  

 

súhlasí 
 

so zriadením vyhradeného parkovacieho miesta pre p. Kristínu Korpovú v zmysle jej žiadosti. Keďže 

ide o zriadenie parkovacieho miesta pre vozičkára, bude širšie ako bežné parkovacie miesto.  

 

 

 

 

   JUDr. Ján Pčola 

                                                                                                                                    predseda komisie 

 

 

 

 

 

 

U Z N E S E N I E 

Komisie OVP, B a D 

zo dňa 22 02. 2019, číslo: 8/2019 

 

 

 

K bodu: Prerokovanie žiadosti – J. Pavlík, Snina 

  

 

Komisia ochrany verejného poriadku bezpečnosti a dopravy  

 

súhlasí 
 

so zriadením vyhradeného parkovacieho miesta pre p. Jána Pavlíka v zmysle jej žiadosti. 

 

 

 

 

   JUDr. Ján Pčola 

                                                                                                                                    predseda komisie 
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U Z N E S E N I E 

Komisie OVP, B a D 

zo dňa 22 02. 2019, číslo: 9/2019 

 

 

 

K bodu: Rôzne – reklamná tabuľa p. Kapráľa 

  

 

Komisia ochrany verejného poriadku bezpečnosti a dopravy  

 

odporúča 
 

dvihnutie reklamnej tabule p. Kapráľa, ktorá je pri moste do RO Rybníky a bráni dobrému výhľadu 

na hlavnú cestu. 

 

 

 

 

   JUDr. Ján Pčola 

                                                                                                                                    predseda komisie 

 

 

 


